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بندرعباس، میزبان والیبال ساحلی
هفتـــه هفتـــم لیـــگ برتـــر والیبـــال ســـاحلی ۱۲بهمن 
بـــه میزبانـــی فـــولاد هرمـــزگان در زمین های ســـاحلی 
بندرعبـــاس شـــروع می شـــود. نیم فصـــل اول و نقل و 
انتقـــالات لیگ برتـــر والیبال ســـاحلی 25 دی ماه تمام 
می شـــود و نیم فصـــل دوم 12 بهمن ماه بـــا هفته هفتم 
لیگ بـــرای ســـه روز در زمین های ســـاحلی بندرعباس 
شـــروع می شـــود. تیم های پارس جنوبی جـــم، پیکان 
بنـــدر دیـــر، شـــهداب یـــزد، ســـنگ آهـــن بافـــق، فولاد 
هرمزگان، شـــهرداری مراغه، پاس بنـــدر ترکمن، رازین 
پلیمر تهران و هیأت خراســـان رضوی در چهارمین دوره 
لیـــگ برتر ســـاحلی با هـــم رقابـــت  می کننـــد و پرونده 
هـــر هفته بـــا برگزاری بـــازی فینـــال و رده بندی بســـته 
می شـــود. تیـــم  ســـنگ آهن بافـــق بـــا ترکیـــب بهمن 
ســـالمی- علیرضـــا آقاجانی بـــا قهرمانـــی در هفته های 

دوم، ســـوم و ششـــم، قهرمان نیم فصل شـــد.

شکایت وزنه برداران از ذوب آهن
در حالـــی کـــه یـــک ســـال از قهرمانی تیـــم وزنه بـــرداری 
ذوب آهـــن در لیگ برتـــر می گذرد امـــا وزنه بـــرداران این 
باشـــگاه هنوز حـــق و حقوق خـــود را نگرفته انـــد تا ناچار 
بـــه شـــکایت بـــرای گرفتـــن معوقات خـــود شـــوند. یک 
ســـال پیش بود که تیـــم وزنه بـــرداری ذوب آهـــن عنوان 
قهرمانی لیگ برتر را به دســـت آورد اما از آن زمان تاکنون 
وزنه بـــرداران ایـــن تیـــم حـــق و حقـــوق خـــود را دریافت 
نکرده اند و این اتفاق موجب ناراحتی آنها شـــده اســـت. 
طبـــق وعـــده باشـــگاه ۵۰ درصد مطالبـــات وزنه بـــرداران 
پرداخت شـــده و مابقی آن قـــرار بود در اردیبهشـــت ماه 
ســـال جاری پرداخت شود، اما با گذشـــت یک سال هنوز 
خبری از واریزی نیســـت. البته بدعهدی ذوب آهن اتفاق 
تـــازه ای نیســـت و در ســـال های ۱۴۰۰ و ۱۴۰۱ هم باشـــگاه 
ذوب آهـــن در تســـویه قـــرارداد وزنه بـــرداران بدقولی کرد 
و اعتـــراض آنها را به همراه داشـــت. این در حالی اســـت 
کـــه چند ماه پیش بودجه باشـــگاه ذوب آهن اعلام شـــد 
و نســـبت به ســـال گذشـــته با افزایش ۲۰درصدی همراه 
بـــوده و به ۲۴۰ میلیارد تومان رســـیده اســـت کـــه به نظر 

می رســـد بخـــش اعظم آن صرف فوتبال شـــده اســـت.

جراحت یکی از تماشاگران کشتی
به دلیل اتفاقات تلخی که در حاشـــیه مســـابقات کشتی 
فرنگی جوانان اســـتان فارس رخ داد، فدراسیون کشتی 
اعلام کرد بشـــدت با این ماجرا برخورد می کند. شـــهرام 
لرســـتانی رئیس کمیته انضباطی فدراســـیون کشتی در 
این باره گفت: »متأســـفانه اتفاقات ناخوشـــایندی حین 
برگزاری رقابت های کشـــتی جوانان اســـتان فارس افتاد 
کـــه کمیته انضباطـــی پیگیر آن اســـت. منتظـــر گزارش 
هیأت کشـــتی اســـتان بـــه ضمیمـــه تصاویـــر و فیلم آن 
هســـتیم.« لرســـتانی همچنیـــن ادامه داد: »در جلســـه 
آینـــده کمیته انضباطـــی پس از بررســـی این گـــزارش و 
مســـتندات موجود، قصد داریـــم با شـــدیدترین نحو با 
افـــرادی کـــه اعمال خـــلاف و خـــارج از اخـــلاق را انجام 
داده انـــد، برخـــورد کنیـــم.« گفتنی اســـت بنا بـــر اعلام 
رئیـــس هیـــأت کشـــتی اســـتان فـــارس، پـــس از اتمام 
حواشـــی به وجـــود آمـــده و پایـــان مســـابقات، درگیری 
دیگری خارج از ســـالن مســـابقات اتفاق افتاد که منجر 

به جراحت یکی از تماشـــاگران شـــد.

دومین مدال صفدریان در کره
محمدرضا صفدریان یخ نورد تیـــم ملی بعد از قهرمانی 
مـــاده ســـرعت، دیـــروز مـــدال نقـــره مـــاده لیـــد جام 
جهانـــی و طلای آســـیا کره جنوبـــی را هـــم گرفت. در 
ادامه مســـابقات یخ نـــوردی جام جهانی کـــه همزمان 
بـــا رقابت هـــای قهرمانـــی آســـیا در کره جنوبـــی برگزار 
شـــد، محمدرضـــا صفدریـــان در مـــاده لیـــد بـــه مقام 
نایـــب قهرمانی جـــام جهانـــی و بـــه عنـــوان قهرمانی 
آســـیا دســـت یافت. در ایـــن ماده کـــه ۵۸ یخ نـــورد از 
کشـــورهای مختلف جهان حضور داشـــتند، صفدریان 
پس از صعـــود به نیمه نهایی با رتبه اول همراه هشـــت 
یخ نـــورد راهـــی فینـــال شـــد و در فینـــال هم بـــه مقام 
نایب قهرمانی دســـت پیدا کرد. صفدریـــان در روز اول 
رقابت هـــا در ماده ســـرعت هم مدال طـــلا و قهرمانی 
جام جهانی و قهرمانی آســـیا را به نام خودش زده بود.

رستمیان؛ بهترین تیرانداز ایرانی
در  تپانچـــه،  المپیکـــی  تیرانـــداز  رســـتمیان  هانیـــه 
جدیدتریـــن رنکینگ جهانی با هفتمـــی بهترین ایرانی 
اســـت. بـــا تصمیـــم کمیتـــه فنـــی فدراســـیون جهانی 
تیرانـــدازی در آخریـــن جلســـه طبق پیشـــنهاد کمیته 
ورزشـــکاران بـــا تغییر سیســـتم امتیازدهـــی رنکینگ ها 
مثل ســـال قبل صفر نمی شـــود و رنکینـــگ تیراندازان 
۳۱ دســـامبر ۲۰۲۴، برای ژانویـــه ۲۰۲۵ هم معتبر بوده و 
تا جلســـه بعدی کمیته فنی در 19 و 20 بهمن ماه معتبر 
اســـت. با این حساب در رنکینگ 2025 هانیه رستمیان 
با رتبـــه هفتمی بین تیراندازان تپانچـــه 25 متر بهترین 
ایرانی اســـت و محمد بیرانوند تیرانـــداز اهداف پروازی 
بـــا پانزدهمی تـــراپ و فاطمـــه امینی تیرانـــداز تفنگ 10 

متر هـــم با رتبـــه 21 بعد از او قـــرار دارند.

حذف فتوحی از گرندپری تونس
محمـــد فتوحـــی باز هـــم همـــان اتفـــاق همیشـــگی را در 
گرندپـــری تونـــس رقـــم زد، به جـــدول 64 تایی رســـید اما 
بالاتـــر نرفـــت. او روز اول رقابت هـــا بـــا 6 پیـــروزی و بدون 
باخـــت از دور مقدماتـــی به جدول 65 تایی رســـید، اما در 
دور اول مقابل شمشـــیرباز ایتالیایی 10-15 باخت و حذف 
شـــد. بنابراین او بعد از عرفان شکوهی دومین شمشیرباز 
ایرانی اســـت که در گرندپـــری تونس حذف شـــد. محمد 

فتوحـــی در این تورنمنـــت رتبه ای بهتـــر از 37 نگرفت.

رضایت رئیس فدراسیون دوچرخه سواری پس از جلسه با وزیر

اسدی: مدال های خوبی می گیریم
صمیمی دبیر اجرایی کمیته ملی پارالمپیک شد

انتخاب ها یکی از آن یکی بهتر

امتیازات کوچک سهمیه المپیک می شود

کیانی: عجله ام برای تورنمنت فجیره است

ن  ســـیو ا ر فد ئیـــس  ر ی  ســـد ا ل  ســـو ر
دوچرخه سواری از جلســـه دیروز با وزیر ورزش 
راضـــی بیرون آمد. دیروز نوبت او و همکارانش 
بـــرای جلســـه تخصصـــی دوچرخه ســـواری بـــا 
وزیـــر ورزش بـــرای بازی های آســـیایی ناگویا و 
المپیک 2028 بود؛ جلســـه ای کـــه در آن همه 
شـــرایط دوچرخه سواری، مشـــکلات، موانع و 
راهکارهـــا بـــرای درخشـــش رکابزنان ایـــران در 
ناگویا بررســـی شـــد. احمـــد دنیامالـــی در این 
جلســـه بـــرای موفقیـــت دوچرخه ســـواری بر 
توجـــه بیشـــتر روی بعـــد همگانـــی این رشـــته 
تأکیـــد کـــرد: »با مقبولیـــت و ظرفیـــت بالایی 
که دوچرخه ســـواری بیـــن عموم مـــردم دارد، 
انتظـــار داریـــم فدراســـیون دوچرخه ســـواری 
در بعـــد همگانـــی، بیشـــتر توجه کنـــد. وقتی 
بـــه ورزش همگانی توجـــه کنیم، یعنـــی اینکه 
بـــه ســـلامت جامعـــه اهمیـــت داده ایـــم. بـــه 

تبـــع آن فدراســـیون دوچرخه ســـواری هم اگر 
می خواهـــد در ورزش قهرمانـــی بـــه موفقیت 
برســـد، بایـــد ســـرمایه گذاری و برنامه ریـــزی 
خوبی بـــرای ورزش همگانی دوچرخه ســـواری 

انجـــام دهد.«
ن  ســـیو ا ر فد ئیـــس  ر  ، ی ســـد ا ل  ســـو ر
دوچرخه ســـواری با رضایت از جلسه می گوید: 
»جلســـه خیلی خوبـــی بـــود. ما در آن ســـعی 
کردیـــم همـــه ابعـــاد دوچرخه ســـواری را برای 
اعضـــای جلســـه توضیـــح دهیـــم و بعـــد هـــم 
برنامه های راهبـــردی و راهکارها را برای عبور از 
مشـــکلات مطرح کردیم. ما راهکارهای معقول 
دادیـــم نـــه فضایی که اجرا نشـــود. ان شـــاءالله 
برنامه ای کـــه دادیم را برای بازی های آســـیایی 
2026 ناگویا، بازی های آسیایی جوانان بحرین 
و المپیـــک 2028 لس آنجلس عملیاتی کنیم.«
دوچرخه ســـواری یکـــی از رشـــته های پرمدال 

اســـت. بـــه گفتـــه رئیـــس فدراســـیون مدال 
ایـــران بـــه شـــرط اجـــرای برنامه هـــا محقـــق 
می شـــود: »مـــدال آوری در دوچرخه ســـواری 
منوط بـــه اجرای برنامه هاســـت. ما پیش بینی 
می کنیم که با تحقق چشـــم انداز فدراســـیون 

مدال هـــای خوبـــی بگیریم.«
پیســـت چوبی پاشنه آشـــیل دوچرخه سواری 
پیســـت ایـــران محســـوب می شـــود و یکـــی از 
دغدغه هـــای بزرگـــی اســـت کـــه هیچ وقـــت 
قدم مهمـــی بـــرای رفع آن برداشـــته نشـــده. 
قصه پیســـت چوبی هم بخشـــی از حرف های 
اســـدی در جلســـه دیـــروز بـــود که بـــه همین 
جـــا ختم نشـــد: »قرار شـــد برای رفع مشـــکل 
پیســـت چوبی جلســـه دیگری با وزیر داشـــته 
باشیم تا با بررســـی مشکلات پیست، راهکاری 
بـــرای حل آن پیدا کنیم و بچه ها تمریناتشـــان 

را انجـــام دهند.«

 غفور کارگـــری رئیس کمیته ملی پارالمپیک، 
حمیـــد علـــی صمیمـــی را بـــه عنـــوان دبیـــر 
اجرایـــی کمیتـــه ملـــی پارالمپیـــک منصوب 
کرد. پیش از این اصغر حسن زاده سرپرست 
دبیرکلی بود امـــا غفور کارگری تصمیم گرفت 
کـــه حمید علـــی صمیمـــی را به عنـــوان دبیر 

اجرایـــی کمیتـــه انتخاب کند.  
حمیـــد علـــی صمیمـــی در کارنامـــه خـــود 
بنیـــاد  کل  مدیـــر نظیـــر  یی  مســـئولیت ها
جانبـــازان و مســـتضعفان اســـتان مازندران، 
و  جانبـــازان  ورزش هـــای  هیـــأت  رئیـــس 
توان یابان استان مازندران طی ۴ دوره، عضو 
هیأت رئیسه فدراسیون ورزش های جانبازان 
و توان یابـــان، مدیـــر کل بنیاد شـــهید و امور 
ایثارگـــران تهران بـــزرگ، رئیس فدراســـیون 
ورزش هـــای جانبـــازان و توان یابـــان، نایـــب 
رئیـــس کمیتـــه ملـــی پارالمپیـــک و مشـــاور 

معـــاون رئیس جمهور و رئیس بنیاد شـــهید 
و امـــور ایثارگـــران را ثبت نموده اســـت. این 
در حالی اســـت کـــه  پیش از ایـــن به انتخاب 
حســـن زاده هـــم انتقاداتی وارد بـــود اما حالا 
بـــا انتخـــاب صمیمی مشـــخص شـــد کـــه به 
طـــور کلی افـــراد فقط مســـئولیت می گیرند، 
بدون اینکه بررسی انجام شـــده باشد. دوره 
چهارســـاله ریاســـت صمیمی در فدراســـیون 
جانبـــازان و توان یابـــان بـــا مشـــکلات زیادی 
روبه رو و انتقادات زیادی بـــه آن وارد بود و به 
همیـــن دلیل هم خیلی زود به پایان رســـید. 
مشـــخص نیســـت کـــه چرا افـــراد از ســـمتی 
به ســـمتی دیگـــر منتقـــل می شـــوند، بدون 
اینکـــه کارنامـــه و گذشـــته آنها مـــورد ارزیابی 
قرار بگیـــرد. غفور کارگری ، حســـن زاده را به 
عنوان سرپرســـت کاروان ایـــران در بازی های 

پاراآســـیایی جوانـــان معرفی کرد.

  ناهیـــد کیانـــی ســـتاره تاریخ ســـاز تیـــم ملی 
تکواندوی دختران که در لیگ برتر انگشـــتش 
مصدوم شـــده بود، بلافاصله بعد از جراحی و 
ترخیص به اردوی تیم ملی برگشت. در حالی 
کـــه انتظار می رفـــت او چندروزی به دســـتش 
اســـتراحت بدهد، به گفته خودش عجله اش 
برای این بوده که نمی خواســـته آمادگی برای 
مســـابقات فجیره و امتیاز این مسابقات برای 

ســـهمیه المپیک 2028 را از دست بدهد.

چه شد که این مصدومیت برایت پیش 
آمد؟

حیـــن مســـابقه یک ضربـــه کف به انگشـــتم 
وارد شـــد و همان لحظه شـــروع به تورم کرد. 
آســـیب دیدگی شـــدیدی بود و به رغم دردی 
کـــه داشـــتم ســـعی کـــردم مســـابقه را ادامه 
دهـــم. همین شـــد کـــه ضربات بیشـــتری به 
دســـتم برخـــورد کـــرد و مصدومیت تشـــدید 

. شد
بهتر نبود مسابقه را ادامه نمی دادی؟

 اگر مسابقه را ادامه نمی دادم شاید کار دستم 
به جراحی نمی کشـــید اما متأســـفانه قسمت 
این بود که دســـتم جراحی شـــود. خداراشکر 
حال روحی و جســـمی ام خوب اســـت و سعی 
می کنم هرچـــه ســـریع تر با تغذیه مناســـب و 
کمک پزشـــکان و فیزیوتراپ خوبمان دســـتم 

را به وضعیت عـــادی برگردانم.
به تورنمنت فجیره می رسی؟

حین جراحی 3 پین درون دســـتم گذاشتند و 
3 الـــی 4 هفته دیگر باید به بیمارســـتان بروم 
تا پین ها از دســـتم خارج شـــود. کادرپزشـــکی 
بـــه من ایـــن قـــول را داده اند تا یک مـــاه دیگر 
مـــرا بـــه مســـابقه برســـانند. فکـــر نمی کنـــم 
مشـــکلی بـــرای حضـــور در تورنمنـــت فجیـــره 

داشـــته باشم.
بهتر نبود چندروزی به دستت استراحت 

می دادی، دلیل این همه عجله برای 
بازگشت به اردوی تیم ملی چه بود؟

خـــودم خواســـتم زودتـــر بـــه اردو برگـــردم 
چراکه مســـابقه مهم فجیره را در پیش دارم 
و نمی خواهم هیچ جوره این مســـابقات را از 
دســـت بدهم و قصد دارم آمادگـــی بدنی ام 
را تـــا ایـــن تورنمنت حفظ کنـــم. همین هم 
شـــد که بعـــد از جراحـــی به پزشـــکم گفتم 

می خواهـــم بـــه اردوهـــا برگـــردم و او هـــم 
اجازه داد. راه ســـختی تا المپیک 2028 دارم 
و همین امتیـــازات کوچک باعث می شـــود 
سهمیه المپیک به دســـت بیاید، به همین 
خاطـــر هـــم تـــا جـــای ممکـــن نمی خواهم 
هیچ مســـابقه ای را از دست بدهم و از همه 
مـــردم عزیـــز می خواهـــم که مثل همیشـــه 
مرا دعا کنند تا در این مســـیر موفق باشـــم.

قهر مینو مداح و استعفای مهروز 
ساعی تا چه اندازه می تواند 

تیم ملی دختران را 
عقب بیندازد؟
بـــه  یــــــــــــــــل  ما

یی  ســـخگو پا
در این بـــاره 

. نیســـتم
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3 منهای فوتبال

چالش فدراسیون برای انتخاب جانشین نواب نصیرشلال

2 نفـــــر  و  یک صندلـــــی

نواب نصیرشـــلال بـــا بازگشـــت تیم ملی 
وزنه بـــرداری از جهانـــی بحریـــن، تصمیم 
گرفت کـــه از تیم ملی دور شـــود. تصمیم 
او برای دوری از تیم ملی منجر به اســـتعفا 
و کناره گیری شـــد و حالا فدراسیون باید با 
گزینـــه جدید ادامه بدهد. اســـتعفای نواب 
اینترنتـــی بود و متنـــی در فضای مجازی 
منتشـــر کرد کـــه دیگـــر قصد نـــدارد 
ادامـــه بدهـــد و همیـــن هـــم مورد 
قبول فدراســـیون قـــرار گرفت تا 
نـــواب از تیـــم ملـــی خداحافظی 

. کند
 

اختلافاتی که سر باز کرد
اگـــر چه نـــواب نصیرشـــلال 
بـــا  اعتقـــاد دارد مشـــکلی 
مـــا  ا رد  ا نـــد ن  ســـیو ا ر فد
کناره گیـــری او بعـــد از نتایج 
نســـبتاً خوب در جهانی بحرین 

قـــل  ا حد بـــه زعـــم کادرفنـــی و فدراســـیون( )
نشـــان از وجـــود اختلافات شـــدید در کادرفنی 
تیـــم ملـــی و فدراســـیون دارد. حرف های خود 
نـــواب هـــم چنیـــن چیـــزی را نشـــان می دهد: 

»نفـــرات زیـــادی کنار تیـــم هســـتند از مربیان، 
ماســـاژور، خدمـــات و بدنـــه مدیریتـــی گرفته تا 
کمیتـــه ملـــی المپیـــک و وزارت ورزش که گاهی 
اوقات بـــه تیم نزدیک می شـــوند و بـــه کار ورود 
می کننـــد. فکر می کنـــم مســـئولیت راضی نگه 
داشـــتن همـــه این افـــراد با ســـرمربی اســـت و 
یـــک مقـــدار ســـخت و خســـته کننده اســـت.« 
همیـــن جمله نشـــان می دهـــد که نـــواب برای 
اتخـــاذ برخـــی از تصمیمـــات تحت فشـــار بوده 
و شـــاید همین فشـــارها او را از تیـــم ملی فراری 
داده اســـت. عـــلاوه بـــر ایـــن چطور اســـت که 
فدراســـیون و کادرفنی با هم مشـــکل ندارند اما 
نمی توانند دور یک میز بنشـــینند و درباره آینده 

وزنه بـــرداری بـــا هـــم صحبـــت کنند؟
 

پذیرش استعفای اینترنتی
اینکـــه نـــواب در صفحه شـــخصی خـــود از تیم 
ملـــی کناره گیـــری می کنـــد و فدراســـیون هـــم 
روی کانـــال تلگرامی ایـــن اســـتعفا را می پذیرد، 
نشـــان از ایـــن دارد کـــه ماجـــرا از قبـــل تمـــام 
شـــده بوده و فقـــط در ایـــن چنـــد روز در حال 
ارائـــه نمایش بودنـــد. مثل همـــان دم خروس 
و قســـم حضرت عبـــاس می ماند که مشـــخص 
نیســـت کدامش را باید باور کـــرد. ضمن اینکه 
نشـــانه دیگری اســـت برای اختلاف فدراسیون 
وزنه بـــرداری و نواب نصیرشـــلال. حالا اختلاف 
بر ســـر چه بوده مشـــخص نیســـت اما واقعیت 
ماجـــرا این اســـت که حضور دوســـاله نـــواب در 
تیم ملـــی هـــم چنـــدان خوشـــایند نبـــود. اگر 
طلای علیرضا یوسفی را از این دو سال فعالیت 

نصیرشـــلال کنار بگذارند، او چیـــزی برای دفاع 
از عملکردش دارد؟ در مقابل نواب نصیرشـــلال 
را باید سرمنشـــأ بســـیاری از مشکلات و حواشی 
فدراســـیون دانســـت. به طـــور مثـــال ماجرای 
کیانوش رســـتمی را نواب نصیرشـــلال استارت 
زد و شـــاید اگر او اندکـــی کوتاه آمده بـــود، الان 
فدراســـیون وزنه بـــرداری و مجموعـــه ورزش بـــا 
قهرمانـــی طردشـــده به نـــام کیانوش رســـتمی 

روبـــه رو نبود.
 

بهداد وسوسه شده است؟
هر چند که فدراســـیون کســـی را معرفی نکرده 
امـــا بـــه نظـــر می آیـــد انتخـــاب حســـین توکلی 
قطعی اســـت اما چرا فدراســـیون دست دست 
می کند، کمی نامشـــخص اســـت. البته شـــاید 
خیلی هم دیر نشـــده باشـــد اما شواهد حکایت 
از انتخاب قطعـــی توکلی دارد اما چرا کســـی که 
انتخـــاب شـــده معرفی نمی شـــود، نامشـــخص 
اســـت. برخی از رســـانه ها در گزارشـــی مشـــابه 
از چهـــار گزینه نـــام بردند که شـــاید گره معرفی 
ســـرمربی جدید تیم ملی هم همین جا باشـــد. 
در گزارشـــی که رســـانه های دیگر مطرح کردند، 
حســـین توکلی هم گزینه اول اســـت اما در کنار 
او نـــام کـــوروش باقری، بهداد ســـلیمی و بهمن 
ع هـــم دیـــده می شـــود. کـــوروش باقـــری  زار
خودش اعـــلام کرد کـــه گزینه نیســـت و بهمن 
ع هـــم همیشـــه در حد همـــان کمک مربی  زار
بوده و بعید اســـت که در این شـــرایط حســـاس 
تیم را به او بدهند. نفر ســـوم هم بهداد سلیمی 
است که نایب رئیس فدراســـیون است. بهداد 

خیلی دوســـت دارد که همزمان ســـرمربی تیم 
ملی هم باشـــد اما اتفاقاتی که در ماه های اخیر 
رخ داده و همچنین مشکلاتی که در فدراسیون 
وجود دارد، مانع بزرگی بر ســـر راه ســـرمربیگری 
بهـــداد ســـلیمی اســـت اما بـــا این حـــال او تنها 
کسی اســـت که می تواند ســـرمربیگری حسین 
توکلـــی را به چالش بکشـــد. اینکـــه یک گزارش 
مشـــابه در دو خبرگزاری منتشر می شود، نشان 
از هماهنگـــی ماجرا دارد اما چه کســـی بهداد را 

گزینه کرده اســـت؟
 

توکلی، تنها گزینه شایسته
از بین این چهـــار گزینه فقط یـــک نفر می ماند 
کـــه بـــه نظـــر شایســـتگی تمـــام و کمـــال برای 
ســـرمربیگری تیم ملی را دارد و آن هم حســـین 
توکلی اســـت اما چرا فدراســـیون حسین توکلی 
را معرفـــی نمی کنـــد؟ حســـین توکلـــی هفتـــه 
گذشـــته در کمیته فنی حضور داشـــت و ظاهراً 
در همان نشســـت هـــم انتخابش قطعی شـــده 
است اما مشـــخص نیســـت که چرا فدراسیون 
دســـت دســـت می کنـــد. شـــاید هم خواســـت 
بهداد ســـلیمی بـــرای حضـــور در رأس کادرفنی 
تیم ملی مانع از معرفی حســـین توکلی باشـــد. 
اینکه حســـین توکلی بـــه یکباره در کنـــار بهداد 
ســـلیمی در نشســـت خبری رئیس فدراسیون 
حاضر می شـــود، آن هم نشســـتی کـــه دو هفته 
قبـــل قرار بـــود با حضور ســـجاد انوشـــیروانی و 
نواب نصیرشلال برگزار شـــود، نشان از انتخاب 
توکلـــی از ســـوی انوشـــیروانی دارد ولـــی شـــاید 

نمی توانـــد معرفـــی کند.

چرا اجرای قوانین برای بعضی ها تعجب دارد؟

سپهرزاد: ورود به کمپ برای عموم آزاد نیست
مهری رنجبر/ هادی ســـپهرزاد، سخنگوی 
فدراسیون دوومیدانی، انتقاد پرتابگر وزنه 
و دیســـک پارالمپیک را بـــرای راه ندادنش 
به مجموعـــه آفتاب انقلاب، قبـــول ندارد. 
مهـــدی اولاد، پرتابگـــر طلایـــی و نقـــره ای 
پارالمپیـــک دیروز در مصاحبه ای احســـان 
حـــدادی رئیس فدراســـیون دوومیدانی را 
به باد انتقاد گرفـــت. آن هم بابت اینکه او 
را برای تمرین به مجموعـــه آفتاب انقلاب 
راه نـــداده و گفته برای هـــر روز تمرین باید 

دو میلیون تومـــان پرداخت کند.
اما هادی سپهرزاد ســـخنگوی فدراسیون 
دوومیدانـــی در واکنش بـــه ادعای مهدی 
اولاد می گویـــد: »مجموعه آفتـــاب انقلاب 

ملـــک اختصاصی فدراســـیون دوومیدانی 
اســـت و از وقتـــی کمـــپ تیم هـــای ملـــی 
شـــده دیگـــر ورود بـــه آن برای عمـــوم آزاد 
نیســـت. هرکســـی برای ورود و تمرین در 
آن باید فدراســـیونش با رئیس فدراسیون 
دوومیدانی هماهنگ کرده باشـــد تا بتواند 
از امکانـــات آنجـــا اســـتفاده کنـــد. حتـــی 
ورزشـــکاران پارالمپیکـــی هـــم بخواهنـــد 
باید فدراســـیون توان یابـــان هماهنگی ها 
کمپ هـــای  در  حتـــی  دهـــد.  انجـــام  را 
خارجـــی هـــم هیـــچ ورزشـــکاری را بدون 
اجـــازه و هماهنگـــی راه نمی دهنـــد. قـــرار 
نیســـت هر کســـی خواســـت به کمپ وارد 
شـــود، اگر این طـــور باشـــد میلیون ها نفر 

می تواننـــد ادعـــا کننـــد. مهـــدی اولاد هم 
بـــدون هماهنگـــی، خـــودش آمـــده بود و 
راهـــش ندادند. بـــه هر حـــال اینجا کمپ 
تیم های ملی دوومیدانی اســـت و اولویت 
هم با دوومیدانی کاران ملی پوش اســـت.«
بـــه گفته او هزینـــه دومیلیونـــی روزانه هم 
بابـــت اســـتفاده از خدمـــات و امکانـــات 
اســـت: »مجموعـــه آفتاب انقـــلاب کمپ 
اســـت و قوانیـــن خاصی دارد. بـــه هر حال 
چـــراغ، سیســـتم ســـرمایش و گرمایش، 
امکانات و خدماتش، نوسازی و استفاده از 
سالن بدنســـازی و... هزینه دارد. بنابراین 
طبیعی اســـت کـــه از بقیه ورزشـــکاران به 
جـــز دوومیدانی برای اســـتفاده از امکانات 

هزینه گرفته شـــود.«
ســـخنگوی فدراســـیون دوومیدانی درباره 
این مشـــکل می گویـــد: »قبـــلاً دوومیدانی 
آن قدر بـــی درو پیکـــر بود که حـــالا وقتی 
قوانیـــن عرف دنیـــا را اجرا می کنـــد، برای 

بعضی هـــا تعجب آور اســـت.«
ســـپهرزاد معتقـــد اســـت کمـــپ تیم های 
ملی دوومیدانی برای استفاده محدودیت 
هـــم دارد: »ایـــن روزهـــا و در فصل ســـرما 
وقتـــی بچه های دوومیدانی اردو هســـتند، 
پس گنجایـــش لازم را برای بقیه رشـــته ها 
نـــدارد. همیـــن حالا هـــم برای اســـتفاده 
پیســـت  بدنســـازی،  ســـالن  از  بچه هـــا 
را زمان بنـــدی می کنیـــم. بـــه هـــر حـــال 

بچه هـــای دوومیدانـــی کار اولویـــت دارند، 
چرا که برای کســـب نتیجه خوب آنها باید 

بهتریـــن تمرین را داشـــته باشـــند.«
مجموعـــه  در  کشـــتی گیران  تمریـــن  او 
آفتـــاب انقـــلاب را نتیجـــه هماهنگـــی دو 
بـــار  رئیـــس فدراســـیون می دانـــد: »دو 
تمرین کشـــتی گیران در پیست مجموعه 

آفتـــاب هم بـــا هماهنگی دبیـــر و حدادی 
انجـــام شـــد. البتـــه بعضی مواقع پیســـت 
دوومیدانی خالی هست و بقیه ورزشکاران 
هم می تواننـــد از آن اســـتفاده کنند اما نه 
همیشـــه. حتی همـــه مربیان هـــم اجازه 
ورود بـــه کمپ را ندارنـــد و مربیان خاصی 

می تواننـــد بیایند.«

گزارش یک
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روزنامه نگار
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